

《单词百科:passivism是什么意思?passivism怎么发音?passivism的解释和用法》

英语单词passivism是什么意思?passivism怎么读?passivism怎么发音?简答网为您整理了passivism的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



passivism怎么读

passivism的读音:['pæs v zm]

passivism的意思

1、n.被动性，消极主义;受虐狂;

passivism的近义词

1、 pacificism n.和平主义，反战言论;

2、 pacifism n.和平主义，反战主义;

passivism的双语例句

1、 His ising unlike is the idiocy for losing her heading, also being unlike is the passivism for seeing through the emptiness of the world.

他不像是失去理智的白痴，也不像是看破红尘的消极主义者。

2、 In a word, the declinational process of Chinese 'elite arts' occurring in feudal society, showed passivism and incompleteness.

总之，中国精英美术的衰落过程发生在封建社会内部，因而具有被动性和不彻底性。

3、 Point out the advantage of China's traditional culture and limitation existing, and traditional culture, to" positive "of modernization and two-way function of" passivism";

指出了中国传统文化的优势和存在的局限性，以及传统文化对现代化建设的积极和消极的双向作用；

4、 Students can be inspired to have interpersonal study and learn knowledge on their own initiatives instead of passivism if teachers can do their best in teaching.

如果教师在教学中能够充分地挖掘潜力，就能帮助学生变被动性、非人际性学习为主动性、人际性的学习。

5、 However, in the face of the international mechanism, the passive response that the country is not the passivism, but shown as and built the course constructed with the international mechanism each other.

然而，面对国际机制，国家并不是消极被动的反应，而是表现为与国际机制相互建构的过程。

6、 The characters of both judicial activism and passivism complement each other and form an integral in the practices of civil process and will lead to great changes in the reform of social economy and the progressive course of law civilization.

司法能动性的特征与司法被动性的特征并存而且统一于整个民事诉讼过程，必将推动社会经济的变革和法律文明的进程。

7、 The rational explanation of the proposition all thing is the measure of man, in the dimension of logic, is supported in mutual unified normality of activism and passivism that reciprocal objects man and nature share;

万物是人的尺度的命题的合理性解，在逻辑向度，支撑于互为对象的人与自然同具的

能动性与受动性相统一的规定性；

以上是简答网为您整理的passivism怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于passivism

的用法、passivism的释义、p

assivism的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/passivism>

